
 

Transkrypcja LIX sesji Rady Miejskiej w Krobi,  
zwołanej na dzień 27 kwietnia 2023 roku 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Witam serdecznie na LIX sesji Rady Miejskiej w Krobi. Witam Pana Burmistrza wraz 
ze współpracownikami. Witam Państwa Radnych. Witam także wszystkie osoby, 
które zdecydowały się śledzić nasze obrady w internecie. Dzisiejsza sesja jest 
zwoływana w trybie nadzwyczajnym. 24 kwietnia na moje ręce został skierowany 
wniosek ze strony Pana Burmistrza o zwołanie sesji nadzwyczajnej, w którym Pan 
Burmistrz wnioskuję o zwołanie sesji w związku z koniecznością podjęcia uchwały w 
sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/152/2020 z dnia 7 stycznia 2020 w sprawie 
ustalenia stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego dróg gminnych, dla których 
zarządcą jest Gmina Krobia na cele nie związane z potrzebami zarządzania drogami 
lub potrzebami ruchu. Odpowiadając na wniosek Pana Burmistrza w dniu dzisiejszym 
sesja się odbywa. Na początku chcę stwierdzić kworum podczas dzisiejszego 
posiedzenia Rady. W związku z tym Rada jest władna podejmować uchwały. 
 
Porządek dzisiejszych obrad wygląda następująco: 
 
- punkt 1- otwarcie i stwierdzenie obecności radnych, 
- punkt 2 - przedstawienie porządku obrad, 
- punkt 3 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
XVIII/152/2020 Rady Miejskiej Krobi z dnia 7 stycznia 2020 roku w sprawie ustalenia 
stawek opłat za zajmowanie pasa drogowego dróg gminnych, dla których zarządcą 
jest Gmina Krobia na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub 
potrzebami ruchu, 
-  punkt 4 - wolne głosy i wnioski, 
- punkt 5 zakończenie. 
 
Czy ktoś z Państwa ma propozycje zmian do porządku dzisiejszych obrad?  Nie 
widzę. W związku z tym przechodzimy do realizacji porządku.  
 
Punkt 3 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/152/2020 
Rady Miejskiej w Krobi z dnia 7 stycznia 2020 roku w sprawie ustalenia stawek opłat 
za zajmowanie pasa drogowego dróg gminnych, dla których zarządcą jest Gmina 
Krobia na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu.  
 
I o zabranie głosu proszę Panią Sekretarz. 
 
Sekretarz Gminy Katarzyna Szablewska: 
 
Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo. 
Przedkładamy pod obrady Rady projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 
dotyczącej ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych, dla 
których zarządcą jest Gmina Krobia na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania 
drogami lub potrzebami ruchu. Ustawa o drogach publicznych w artykule 40 daje 
kompetencje radzie miejskiej, radzie gminy do podjęcia uchwały w kwestii ustalenia 



stawek za zajęcie pasa drogowego. Taka uchwała została przyjęta w 2020 roku. 
Zostały tam określone stawki za zajmowanie pasa dla poszczególnych kategorii. 
Przedkładamy projekt uchwały, który w paragrafie 2 dodaje nową stawkę za zajęcie 
pasa drogowego dla powierzchni zajmowanej pod ustawienie ogródków 
gastronomicznych. Wprowadzony zostaje nowy zapis. Tego zapisu dotychczas nie 
było. Z uwagi na to, że pojawiły się zapytania ze strony przedsiębiorców 
prowadzących działalność gastronomiczną, między innymi na Rynku, a możliwość 
ustawienia sezonowych ogródków gastronomicznych. Ponieważ powierzchnia, która 
będzie zajmowana jest pasem drogowym należało ustanowić, czy dodać do 
paragrafu 2 zapis mówiący o zajmowaniu tej powierzchni i za metr powierzchni 
zajętej pod ustawienie ogródków gastronomicznych proponujemy nową stawkę, która 
wyniesie 5 gr za metr kwadratowy takiej powierzchni. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo przed dzisiejszym spotkaniem, przed sesją 
Rady Miejskiej odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy. Podczas 
dyskusji nad projektem uchwały Komisja wydała opinię pozytywną na temat projektu 
procedowanej uchwały. W związku z tym jako głosy uzupełniające czy Państwo 
Radni chcieliby zabrać teraz głos w dyskusji. Nie widzę zgłoszeń. Tak, proszę 
bardzo.  
 
Radny Jerzy Gałęzewski: 
 
Ale za jaki okres czasu, bo tego mi brakuje?  
 
Sekretarz Gminy Katarzyna Szablewska: 
 
Jest to stawka dzienna i to wszystko będzie określone decyzją administracyjną.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dziękuję bardzo. 
 
Radny Krzysztof Perdon:  
 
Czas musi być pełny czy mogą to być weekendy?  
 
Sekretarz Gminy Katarzyna Szablewska: 
 
Nie, pełny czas. Natomiast on jest określony we wniosku danego przedsiębiorcy i 
pod ten wniosek wydawana jest decyzja na podstawie przepisów Kodeksu 
Postępowania Administracyjnego określająca warunki ustanowienia takich ogródków, 
powierzchnię i cenę, stawkę. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dziękuję bardzo. 
 
 



Burmistrz Krobi Łukasz Kubiak: 
 
Szanowni Państwo  jeszcze doprecyzując odpowiedź Pani Sekretarz. Oczywiście tak 
jak Pan Radny Jurek Gałęzewski pytał to jest stawka dzienna i od wniosku 
przedsiębiorcy będzie zależało za ile dni Szanowni Państwo my tą opłatę jeżeli 
Państwo Radni tą uchwałę podejmą naliczymy. To może być Szanowni Państwo nie 
wiem ogródek, który będzie funkcjonował na przykład przez weekend od piątku do 
niedzieli, a może być tak, że będzie ten ogródek stał na przykład cały miesiąc. Tak 
więc to jest kwestia wniosku danego przedsiębiorcy, więc my przyjmujemy stawkę 
dzienną, tak stawkę dzienną za metr kwadratowy. Tak więc Szanowni Państwo 
chcemy, żeby ta opłata tak, jak podczas Komisji Rolnictwa i Rozwoju mówiliśmy, była 
powiedzmy tą opłatą maksymalnie minimalną, tak jakkolwiek Szanowni Państwo to 
nie brzmi, tak żeby te koszty prowadzenia działalności gospodarczej poprzez właśnie 
ustawienie tych sezonowych usług gastronomicznych były w tym portfelu naszego 
przedsiębiorcy minimalne. Jeżeli jak mówiliśmy na przykładzie tego, że będzie to 10 
metrów kwadratowych, mnożymy 5 groszy razy 10 metrów kwadratowych razy ilość 
tych dni, to w skali załóżmy miesiąca mają Państwo prosty rachunek. Więc, tak jak 
rozmawialiśmy wcześniej chcemy, żeby ten koszt zajęcia tego pasa drogowego na 
prowadzenie sezonowych ogródków gastronomicznych był możliwie jak najmniejszy. 
Dziękuję. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dziękuję bardzo. Nie widzę zgłoszeń. W związku z tym zamykam dyskusję. 
Przechodzimy do głosowania. Uchwała Nr LIX/502/2023 Rady Miejskiej w Krobi z 
dnia 27 kwietnia 2023 roku w sprawie zmiany uchwały Nr XVIII/152/2020 Rady 
Miejskiej Krobi z dnia 7 stycznia 2020 roku w sprawie ustalenia stawek opłat za 
zajmowanie pasa drogowego dróg gminnych, dla których zarządcą jest Gmina Krobia 
na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu. 
Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za 
podjęciem tej uchwały. Kto jest przeciw? Głosowanie Jurek kliknij tak, okej. Kto się 
wstrzymał? Stwierdzam, że 15 głosami „za” uchwała została podjęta.  
 
Punkt 4 wolne głosy i wnioski.  
 
Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę zgłoszeń. Z związku z 
tym zamykam ten punkt. 
 
Punkt 5 zakończenie.  
 
Kończymy nasze dzisiaj krótkie posiedzenie sesyjne. Dziękuję Państwu Radnym za 
podjęte uchwały. Dziękuję wszystkim Państwu za przygotowanie sesji. Zamykam LIX 
sesję Rady Miejskiej. Dziękuję. 


